
 

 

Köszönjük, hogy itt vannak ma velünk. Tudom, hogy ez milyen sokat jelent az Izraelben élő 

emberek számára, akik nemzedékek óta a legsúlyosabb terrortámadást szenvedték el.  

Büszke vagyok rá, hogy ilyen sok társammal lehetek ma itt. Jelenlétünk itt – az Európai 

Parlament épülete előtt – jelentős. A Simone Veil agorán tartott gyűlésünk jelképes erővel bír. 

Fontos, hogy hallassuk hangunkat. A terrorizmussal szembeni erős fellépésünk pedig 

kulcsfontosságú.  

Október 7. örök gyalázat marad a világtörténelemben. A világ tanúja voltak annak, hogy 

zsidókat gyilkolnak meg pusztán azért, mert zsidók. Ismét. Izraelben.  

Itt vagyunk az Európai Tanács elnökével, az Európai Bizottság elnökével és Önökkel együtt, 

hogy kifejezzük szolidaritásunkat, elítéljük a szörnyű terrorcselekményeket és gyilkosságokat, 

és követeljük a túszok azonnali szabadon bocsátását.  

Európa készen áll arra, hogy segítsen a megoldáskeresésben, de amint már korábban is 

kijelentettem, és most is megismétlem: semmi sem igazolja a terrorizmust.  

A Hamász terrorista szervezet. Nem a palesztin nép jogos törekvéseit képviseli. Nem kínál 

megoldásokat, csak vérontást.  

Jobb, ha világosan beszélünk. Október 7-én a Hamász több mint ezer ártatlan csecsemőt, 

gyermeket, nőt és férfit gyilkolt meg, és még mindig közel 100 túszt tart fogva. Fiatalok 

százaira nyitottak tüzet egy zenei fesztiválon, válogatás nélkül gyilkoltak, uniós 

állampolgárokat is. Fiatal lányokat és fiúkat raboltak el. Idős holokauszt-túlélőket ragadtak el 

otthonukból. A halottakat közszemlére tették az utcán, mint holmi győzelmi trófeákat. 

Most nem az oda-vissza vádaskodásnak van itt az ideje. Hanem annak, hogy egyértelműen 

kimondjuk: ez terrorizmus, annak is a legdurvább formája.  

Regev nagykövet, köszönjük, hogy eljött közénk ma. Ez Európa. Önök mellett vagyunk. 

Most arra kérek mindenkit, hogy egyperces néma csönddel emlékezzünk az áldozatokra.  

 


